
 
 
 

Budoucnost Ďáblic a chystané změny 
územního plánu hl.m. Prahy 

 
Debata odborníků a zastupitelů s veřejností  

o územním plánování v Praze a rozšiřování skládky v Ďáblicích 
 
 

pátek 23. 10. 2009, 17 hodin 
sál Základní školy - U Parkánu 17/11, Praha 8  

 
 
 

 
• Bude v Ďáblicích největší skládka komunálních odpadů v ČR?  
• Budou kamiony křižující Evropu projíždět přes území Ďáblic?  
• Kde v Ďáblicích bude nová zeleň či park? 
• Kolik přírodních ploch v Ďáblicích zmizí pod bytovou 

zástavbou? 
 
 
Pozvaní hosté : 
 

Mgr. Petr Štěpánek CSc. (radní hl. m. Prahy pro životní prostředí)  
Petra Kolínská ( zastupitelka hl.m. Prahy) 
Ing. Bořek Votava (ředitel Útvaru rozvoje hl. m. Prahy)  
Danuše Ševčíková (starostka MČ Ďáblice) 
Ing. Milan Havel (vedoucí kampaně „Odpad je surovina“ sdružení 
Arnika) 
Ing. Jaroslav Korf (zastupitel MČ Praha 8, znalec problematiky 
severozápadního segmentu městského okruhu) 
 
 

Je zajištěno malé občerstvení. 
 
 
Pořádá:  
Občanské sdružení pro Ďáblice a Sdružení Arnika 
 

vstup volný 
  




